
P/D:12/2/2024 

Zápis č. 2 

z jednání OV Nevšová dne 12.2. 2024 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17:00 – 19:30 

Počet přítomných: 7 

Omluvení členové: 2 

Neomluvení členové: - 

Další zúčastnění jednání OV: MVDr. Sedláček 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Ing.  Pavel Hrbáček 

 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedání OV 

• Projekty  

• Různé 

• Diskuse 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

a) Neřešená oprava obecního rozhlasu: 

- proběhla schůzka za účasti zástupců dodavatele, města a OV 

- čekáme na vyjádření dodavatele  

 

2. Projekty  

a) Územní studie v lokalitě Půllání : 

- OV obdržel smlouvy mezi městem a majiteli pozemků, které dávají zástupci 

OV podepsat majitelům pozemků 

- dále  se uskuteční další schůzka s majiteli za účasti vedení města, invest. 

odboru, odboru majetku, ing. Peškové ze stavebního úřadu Města Luhačovice, 

OV a projektantů.  

b) Rekonstrukce cesty v ulici Čtvrtě – projekt je před dokončením, je nutné vyvolat 

jednání s fy EGD o přeložce el. vedení do země 

c) Projektové práce na cestě přes tzv. Rybník – projekt je dokončen a předán inv.odd. 

d) Oprava nádrže v lokalitě pod mysliveckou chatou – probíhá jednání o studii 

e)  Úprava parčíku naproti obchodu – je třeba lokalitu geodeticky zaměřit; práce 

budou zahájeny na jaře, je zadán návrh rozpočtu akce 

f) Oprava zvonice – ve spolupráci s městem /p. starosta/ zadat projekt. 

g) Info statika k opravě opěrné zdi u autoopravny   -  navrhuje dvě varianty 

řešení, které nákladově vyhodnotí a zašle osadnímu výboru k posouzení  

 

 

 



3. Různé 

a) Směrový sloupek – byly představeny varianty směrníků 

b) Oprava sochy p. Marie Svatohostýnské a reliéfu v kapli – projekt vysvětlil p.  

MVDr. Sedláček 

c) Přechodná pracovní náhrada po dobu pracovní neschopnosti za  

 –  OV navrhl a schválil 

- hlášení v rozhlase zajistí p. Kovářová a  Mgr. Zemánková 

d) Oprava dětského hřiště vedle budovy č. 100 – prasklá jedna hopsinka bude 

vyměněna 

f)   Solární osvětlení v Drahanci – špatně provedené a několikrát reklamované opravy 

h) Byl vznesen požadavek na osvětlení VO zatáčky nad kaplí 

i) Byl vznesen požadavek na opravu sociálního zařízení v knihovně – žádost o 

podporu města 

j) Informace o Guláš festu v Nevšové 8.6. 

k) Ing. arch.Vránová – navrhne řešení zahrady pod Domem s  chráněnými byty 

(bývalou školou) 

l) Přeložení výdejního boxu Zásilkovny – předseda OV je v kontaktu s manažerem 

projektu, přeložka bude muset být provedena na náklady obce 

m) Oprava oplocení vysázených stromků podél cyklotrasy - na tzv. staré cestě 

n) Informace o využitelnosti poštovních schránek u výdejního boxu Zásilkovny – 

podle informace od ved. pošty ve Slavičíně jsou stále funkční, ale není problém je 

přemístit dle dohody  

o) Prodej budovy obchodu – OV řešil: 

- petici občanů obce 

- návrh p. Medvědové o umístění nových prodejních buněk v parčíku proti budově 

obchodu 

- možné náklady při koupi budovy za současného techn. stavu budovy 

- zajištění obslužnosti občanů při koupi budovy třetí osobou 

Předseda OV je v kontaktu s manažerkou prodávající realitní společnosti 

 

 

4. Požadavky na vedení města: 

 

OV žádá Město Slavičín o vyjádření k: 

a) opravě betonové obruby u MŠ a hracích prvků v její zahradě  

c)  opravě sociálního zařízení v knihovně 

d)  osvětlení zatáčky nad kaplí (varianta solární osvětlení) 

 

OV dále žádá Město Slavičín o souběžná jednání s: 

e)  fy EG.D o přeložení el. vedení do země v rámci projektu  Oprava místní komunikace 

ČTVRTĚ 

f)  fy UnArtel, s.r.o. Slavičín o případné přípoloži optického kabelu k síti EG.D v lokalitě 

Čtvrtě (UnArtel má pro Nevšovou již zpracovaný projekt) a také v lokalitě Losky při 



plánovaném vedení podzemního kabelu NN, který bude rovněž realizovat EG.D a to ještě 

v letošním roce 

 

 

Termín další řádné schůze OV bude 8.3 2024 v 17.00. 

 

        Bronislav Münster 

                                                                                           předseda OV 

                                

                       

Zapsal: Ing. Pavel Hrbáček 


